

公司名称变更通知

东芝三菱电机产业系统株式会社（以下简称 "TMEiC"，总裁兼首席执行官川口 章）将于 2024 年 4 月 1 日起正式变更公司名称。公司名称将从“东芝三菱电机产业系统株式会社”变更为“株式会社 TMEiC”（英文名称：TMEiC Corporation）。

1. 公司名称变更

(1) 背景和历史

- TMEiC 自 2003 年 10 月成立以来，公司继承并发展了株式会社东芝和三菱电机株式会社的工业系统业务，同时拓展可再生能源领域和全球市场。公司也致力于打造独具特色的“TMEiC”品牌，并提高品牌知名度和渗透力。
- 自 2023 年 10 月迎来公司成立 20 周年，面向未来发展之际，公司决定以品牌名称“TMEiC”为基础，正式更名为株式会社 TMEiC。

(2) 新公司名称

株式会社 TMEiC（英文名称：TMEiC Corporation）

2. 公司名称变更生效日期

2024 年 4 月 1 日

媒体咨询:

欲了解更多信息，请联系 TMEiC 中国市场部。

中国上海市长宁区延安西路 2299 号世贸商城 2603-2609 室，邮编：200336

Tel: +86-21-3279-3188; Fax: +86-21-6236-0599

<https://www.tmeic.com/China>

为了满足生产现场的需求，进而更好地驱动社会的发展，TMEiC 作为工业系统集成的供应商，始终关注工业、社会和环境的未来，并致力于社会发展和美丽的全球环境的平衡。TMEiC 将通过基于其旋转机械、电力电子和工程的核心技术的前沿科技，为制造和环境管理做出贡献。

Notice Concerning Company Name Change

Toshiba Mitsubishi-Electric Industrial Systems Corporation (hereinafter, "TMEIC"; President & CEO Akira Kawaguchi) will change its company name, effective April 1, 2024. The company name will be changed from Toshiba Mitsubishi-Electric Industrial Systems Corporation to TMEIC Corporation.

1. Company Name Change

(1) Background and Context

- a. Since its establishment in 2003, TMEIC has been developing the industrial systems business passed down from Toshiba Corporation and Mitsubishi Electric Corporation, while expanding its presence in the renewable energy sector and global markets. Efforts have also been made to establish the distinctive "TMEIC" brand and promote its recognition and penetration.
- b. Upon commemorating its 20th anniversary in October 2023 and striving for the next phase of growth, the decision was made to change the company name to TMEIC Corporation, underpinning its brand name, "TMEIC."

(2) New Company Name

TMEIC Corporation

2. Scheduled Date for Company Name Change

April 1, 2024

Media inquiries:

For further information, please contact Marketing Department, TMEIC China.

2603-2609 Shanghaimart, 2299 Yan An Road(W), Shanghai 200336, P.R.China

Tel: +86-21-3279-3188; Fax: +86-21-6236-0599

<https://www.tmeic.com/China>

In order to respond to the needs of manufacturing sites that serve as a foundation for supporting society, TMEIC always sets its eyes on the future of industry, society and the environment as an industrial systems integrator striking a balance between the development of society and a beautiful global environment. TMEIC will contribute to manufacturing and environmental management through leading-edge technologies based on its core technologies of rotating machinery, power electronics and engineering.